
Protokoll fört vid styrelsemöte
Guldrupe
6 september 2023

Närvarande: Eva-Britt Lerman Airiman, Åsa Sjöberg, Magnus Karlsson, Malin Åberg, Ida 
Lingren, Sara Neogard, Patric Hedenstein
Frånvarande: Titti Gahne, Ingmar Palmgren, Morgan Hallgren

§64 Mötets öppnande
    Malin hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
§65 Dagordning
     Dagordningen godkändes.
§66 Föregående protokoll
      Föregående protokoll godkändes
§67 Kassarapport
     Det finns 201 472 kr i kassan. Titti Gahne har avsagt sig kassöruppdraget, valberedningen 
har gett
     förslag på Sara Ahlgren, som adjungerad kassör fram till årsmötet, och Patric Hedenstein 
träder in 
    som ordinarie ledamot
§68 Rapport från jaktprovssekreterare, spaniel
      Man har avslutat vattenträningen, som var 3st tillfällen med 2st deltagare varje gång, 
Vattenprovet
      genomfördes med 9st startande, öppen klass 13 st , segrarklassen med 11 st, 
      totalt 33 st. Allt har gått bra, och vilt tillgången var tillräcklig. Man kommer att starta upp
      fältträning/inventering snart inför höstprovet i Roma.
§69 Rapport från jaktprovssekreterare, retriver
      Man har genomfört B prov som gick i Anga, alla klasser genomfördes, dock var Elitprovet 
inte fullt.
      Det planeras även i år för inomhusträning under höst/vinter, samt föreläsning om mental 
träning
      för föraren, vid ex tävling/prov, och man kommer återigen att skicka ut en förfrågan till  
      medlemmarna, om vilka aktiviteter som önskas.
§70 Rapport från Tollar ansvarig
        Man planerar för prov 30/9- 1/10, det är 9 st anmälda, och man kan ta 14 st /dag
       
§71 Rapport från viltspårsansvarig
        Det har varit kursavslut med 16 st deltagare. Man har det ordinarie höstprovet den 23/9, 
7 st 
        anmälda än så länge, men man har svårt att få tag i domare
§72 Rapport från utställningssekreterare
       Utställningen genomfördes som planerat den 5-6 maj, man hade 95 st anmälningar på 
lördagen
       och 90 st på söndagen. De inbjudna domarna var Maritha Östlund-Holmsten, Christina 
Daniels
       Och Nina Karlsdotter. Pga det låga anmälnings antalet, så fick vi ok från SSRK centralt 
att tacka nej
       till en av de inbjudna domarna, och då valde Maritha själv att tacka nej, då hon redan 
hade så 



       många inbokade uppdrag.
       Intäkterna från anmälningsavgifterna, förköp av katalog och P- biljetter är 64 700 kr, 
saknar
       ännu uppgifter från café försäljningen och pristältet. Utgifterna, förutom 
stamboksföringsavgifter, 
       PC- katalog uppgår till 58 378 kr, så det ser än så länge ut som om vi gått plus.
       Alla rosetter är inventerade och vi har 646 st i lager, vi har 128 st CK/HP priser.
       Malin Stumle har rensat ut bland de gamla skyltarna, och vi renoverade 12 st 
placeringsskyltar
      och 5 st vägskyltar med hjälp av sponsring från Colorama. Nu pågår arbetet med att hitta 
domare
      till nästa år.
§73  FB-R ( Funktionsbeskrivning retriver)
        Inget att rapportera
§ 74 Övrigt
      A Funktionärsträff den 23 september kl 15 00, är planerad, man har haft 3 st digitala 
möten för att 
         planera aktiviteter för både tvåbenta och fyrbenta, vi går också ut i sociala medier igen 
för att 
         påminna om träffen.
      B Samarbete i styrelsen, det beslutades att påbörja rollbeskrivningar för varje funktion i 
styrelsen,
          Malin ansvarar för att ordna en Facebook grupp för styrelsen.
          Beslutades att lägga till punkten Rollbeskrivning på dagordningen
          Beslutades att Magnus, med hjälp av Åsa, ska göra en mall för hur man lägger in 
rapporter på
          hemsidan, och vilket snitt vi ska använda
       C Årsmöte 2024 blir preliminärt den 8 mars, tid och plats meddelas senare
         
§ 75 Nästa möte
   Hos Eva-Britt den 1 november kl 19,00

§76 Mötet avslutades
       Ordförande tackade och avslutade mötet

……………………………………………………………… …………………
……………………………………..
Malin Åberg Annica Stenström
Ordförande Mötessekreterare
         
        
     


